

L

**LUWAWA NZINGA HÉRITIER***Founder of Be Eco Services and CEO of Dwého Group*

**Héritier LUWAWA** : It was in 1984, in Luanda the capital of Angola, that Heir LUWAWA was born and spent part of his childhood. At age of 8, because of the civil war, he will very quickly leave his native country, to take refuge with his little sister and his mother, in Nantes at his aunt's house. A few years later, he returned to Paris where he was staying with his uncle, then to the family of his best friend where he lived for twelve years.

After obtaining his Baccalaureate, and a BTS Commercial Actions, he began working as a pizza delivery man for Pizza Hut and then at Roissy-Charles-de-Gaulle airport. However, he has only one dream since his tender youth, that of creating his own business. To enrich his skills, he offers training and to get an internship, playing a game of poker "bluffing" on his resume. After a few internships and a job offer in a home cleaning company in full creation, Héritier

won a permanent contract. Six years later, his boss resells the company.

With this fruitful experience, decides to create his own company Be Eco Services, an ecological home cleaning company, based in Montreuil. With the support of ADIE, he is trained to perfect his knowledge of business management. Today BE Eco Services is a safe bet. The company employs 500 people, has 1,500 customers and generates a turnover of 2.3 million euros. LUWAWA Heir also has his hand on his heart. Dynamic and open, he helps other young neighborhoods to embark on business creation and follow his example. 🌟

**2010** - He founded Be Eco Services

**2004** - He is Commercial Director of "Merci + Groupe"

L

**LUWAWA NZINGA HÉRITIER***Fondateur de Be Eco Services et CEO de Dwého Groupe*

**Héritier LUWAWA** est un entrepreneur engagé. C'est en 1984, à Luanda, dans la capitale de l'Angola, qu'il voit le jour et passe une partie de son enfance. A 8 ans, à cause de la guerre civile, il va très vite quitter son pays natal, pour se réfugier avec sa petite sœur et sa mère, à Nantes chez sa tante. Quelques années plus tard, il regagne Paris où il est hébergé chez son oncle, puis chez la famille de son meilleur copain où il vit douze ans.

Après l'obtention de son Baccalauréat, et un BTS Action commercial, il commence à travailler comme livreur de pizza dans l'enseigne Pizza Hut, puis à l'aéroport de Roissy-Charles-de-Gaulle. Cependant il n'a qu'un rêve depuis sa tendre jeunesse, celui de créer sa propre boîte. Pour enrichir ses compétences, il s'offre des formations et pour décrocher un stage, trafique son CV. C'est ainsi qu'après des stages, un homme le contacte. Il est entrain de créer son entreprise de

nettoyage à domicile. Héritier y décroche un CDI. Six ans plus tard, son patron revend l'entreprise.

Nanti de cette expérience fructueuse, décide de créer sa propre entreprise Be Eco Services, une entreprise de ménage écologique à domicile, basée à Montreuil. Avec le soutien de l'ADIE, il suit une formation pour parfaire ses connaissances de chef d'entreprise. Aujourd'hui BE Eco Services est une valeur sûre. La structure emploie 500 salariés, détient 1500 clients et dégage un chiffre d'affaires de 2,3 millions d'euros de chiffre d'affaires.

LUWAWA Héritier a aussi la main sur le cœur. Dynamique et ouvert, il aide d'autres jeunes des quartiers à se lancer dans la création d'entreprise et à suivre son exemple. 🌟

**2010** - Il fonde Be Eco Services

**2004** - Il est directeur commercial de Merci+ Groupe